

## 关于申请免收企业客户账户管理费的通知

### Notice of Waiver of Account Maintenance Fee for Corporate Clients upon Application

感谢贵司选择星展银行。为进一步满足我行企业客户的金融服务需求，不断提升服务质量，根据《关于印发商业银行服务政府指导价政府定价目录的通知》（发改价格[2014]268号）及《关于取消和暂停商业银行部分基础金融服务收费的通知》（发改价格规[2017]1250号）的要求：“商业银行应根据客户申请，对其指定的一个本行账户（不含信用卡、贵宾账户）免收年费和账户管理费（含小额账户管理费）”，若贵司名下结算账户中未有享受上述免费政策，您可联系贵司的客户经理，申请指定一个免费账户。我行将根据贵司的申请，为您指定之账户免于收取上述费用；若贵司在我行仅开立一个账户，该账户将自动享受上述免费政策。免费账户设定成功后，我行将在后续收取小额账户管理费或/及休眠户维护费时，免收该账户的相关服务费用。

Thank you for banking with DBS China. With the aim to better meet the financial needs of our corporate clients and to improve our client service quality, and to meet the requirement in the “Notice on Issuing the Catalogue of Government-Guided Pricing and Government-Fixed Pricing for Services Provided by Commercial Banks” (NDRC [2014] No.268) and “Notice on Cancellation and Suspension parts of Service Charges for Fundamental Financial Services Provided by Commercial Banks” (NDRC [2017] No.1250): “Commercial banks shall waive the annual fee and account maintenance fee (including monthly fall-below fee) of one designated client’s accounts (excluding credit card accounts and VIP accounts) for corporate clients according to the application (“free account service” in short)”. If none of your settlement accounts is enjoying the above free account service, you may contact your Relationship Manager to apply for and designate one settlement account under your name; or if you have only one account opened in our Bank, this account shall enjoy the above free account service by default. We will assign and set up the account according to your application and this account will enjoy the privilege of the waiver of monthly fall-below fee and/or dormant account maintenance fee upon set up.

感谢贵司对我行一贯的信任和支持，给贵司带来的不便敬请谅解。如果贵司有任何疑问，敬请咨询贵司的客户经理。

Thank you for your continued support! And we apologize for any inconvenience caused. If you have any query, please do not hesitate to contact your Relationship Manager.